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Poc a poc ens fiquem al dia 
pel que fa a les actes del 
plenari de l’Ajuntament.

En aquest número es pu-
bliquen tres actes. Les dos 
del mes de juliol aprova-
des en sessió de data 27 
de novembre i la del ple 
de gener, aprovada al mes 
de juliol i que no ens havia 

aplegat fins ara. Tot i ser una acta de fa mesos té importàn-
cia pel contingut dels acords, entre altres l’aprovació del 
pressupost general per al 2008 i per què es completa així la 
totalitat de les actes aprovades fins ara.

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 31 DE GENER DE 2008.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-PRESIDENT:
D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
D. GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
D. JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
D. HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
D. MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
D. JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
D. ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
D. JOSÉ JUAN POZO RIVAS 

Reunits  els regidors que es diu al marge, que suposen la totalitat  
del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Ordre del dia 
de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions 
d’este Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidèn-
cia   del  Sr. Alcalde, D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les 
vint-i-una hores i vint-i-vuit minuts s’obri la Sessió per a tractar del 
següent:

ORDRE DEL DIA

Abans de començar el ple el Sr. Alcalde explique que la raó de la 
presència d’una càmera és perquè ha autoritzat la retransmissió 
del plens, que són actes públics, per internet, i així seran accessi-
bles per a tots els covarxins.

1r. APROVACIÓ D’ACTES DE  SESSIONS DE DATA 27-09-
2007, 29-11-2007 I 12-12-2007.  Preguntats els presents si apro-
ven les actes de data  27-09-2007 29-11-2007 i 12-12-2007,  el 
portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que la data 
està enganyada, fica 2008 i és 2007.

Efectivament és així i es corregirà, es tracta de sessions de 2007.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que les aproven.

El portaveu del grup JNP, Gustavo Viol, diu que aproven la de data 
27 de setembre, però pensen que és convenient deixar sobre la 
taula les de 29 de novembre i 12 de desembre perquè han apre-
ciat nombroses incorreccions gramaticals i també de contingut 
que poden propiciar males interpretacions, i diu que insten al Sr. 
Secretari a què les compare amb els enregistraments i que incloga 
les correccions oportunes.

Es vote i per unanimitat s’aprova la de data 27 de setembre i per 
cinc vots en contra, del Sr. Alcalde i el Grup JNP, i quatre a favor,  
del grup popular no s’aproven les de data vint-i-nou de novembre 
i dotze de desembre de 2007.

2n. APROVACIÓ DE PRESSUPOST PER A 2008. El Sr. Alcalde  
exposa al Ple el pressupost per a l’exercici de 2008 donant-se 
explicació dels estats d’Ingressos i  Despeses, amb especial dete-
niment en les partides que li són consultades pels presents.

Que l’esmentat pressupost ha  sigut  informat favorablement  per  
la Intervenció i dictaminat en  el  mateix sentit  per la Comissió 
d’Hisenda i Comptes.

Que el projecte de pressupost s’ajusta, en el seu fons i forma, a 
la normativa continguda en la Llei 39/1988, de 30 de novembre, 
Reguladora de les Hisendes Locals  i  Reial Decret  500/1990, de 
20 d’abril, que la reglamenta en matèria pressupostària.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà diu que: 

Analitzant profundament els pressupostos demostren el fracàs de 
l’equip de govern i estan fets. Són estos pressupostos d’acord 
amb les seves  idees. El mal de tot açò és que els grans perju-
dicats són els veïns i veïnes de les Coves que veuran minvada la 
seva qualitat de vida pel descens en les inversions; que és escan-
dalós l’augment de la partida de despeses del capítol I, destinat 
a retribucions del personal i a membres de l’Ajuntament amb una 
diferència en dos anys de setanta vuit mil euros; que les inversions 
es veuen minvades en més de quatre cents mil euros, i és en el 
que la gent del poble es pot veure més beneficiada, que és una 
baixada del setanta cinc per cent, la major de la província de Cas-
telló, i que la millora del municipi serà una utopia total. Que ha que-
dat demostrada la demagògia de l’equip de govern,  que no és el 
mateix torejar el bou des de la barrera que des del mig de la plaça. 
Que tot el que criticaven en la campanya d’assetjament i enderro-
cament contra el PP ho estan fent ara ells sense miraments, i vol 
que quede clar que les Coves en les mans de l’equip de govern 
està fora d’onda. Que en quant als ingressos queda patent que 
només vindran de subvencions quaranta sis mil vuit cents noranta 
dos euros i a l’any dos mil sis, quan governava el Partit Popular, 
hi havia quatre cents trenta tres mil nou cents vuitanta tres euros, 
que suposa una baixada del noranta per cent, que si l’equip de 
govern està orgullós, per al poble és una ruïna. Que ara ja no val 
dir que la culpa no la té el JNP, que no  han demostrat rés, no més 
injuriar i per tant el seu vot és negatiu, ja que estos pressupostos 
són un bírria  i una vergonya per als veïns i veïnes de les Coves.

El Sr. Alcalde respon que:

El Sr. Zaragozà ha estat molt eloqüent i s’avança als esdeve-
niments ja que els pressupostos són una previsió i que han de 
comptar amb els ingressos reals i no fer el conte de la lletera, com 


